

# 德州健身器材厂家百斯威商用健身器材商用跑步机厂家2022新款跑步机

产品名称	德州健身器材厂家百斯威商用健身器材商用跑步机厂家2022新款跑步机
公司名称	山东百斯威健身器材有限公司
价格	8450.00/台
规格参数	
公司地址	宁津县银河经济开发区
联系电话	18162067931

## 产品详情

山东百斯威健身器材有限公司专业从事商用健身器材的研发、设计、生产、销售及售后服务于一体的生产厂家，坐落于宁津县东部新区工业一路17号，毗邻S324省道，交通便利；拥有自主兴建的十万平米的厂房，包括大型车间8座，综合办公楼，商用健身器材研发中心，全方位商用健身器材展厅；

公司现有五大系列四百多个品种规格的健身器材。包括俱乐部纯商用跑步机、电动跑步机、俱乐部专用力量健身器材系列健身车、综合训练器、杠铃哑铃等，可满足不同客户群的需要。

Shandong baiswei fitness equipment co., LTD specializes in commercial fitness equipment R & d, design, production, sales and after-sales service in one of the manufacturers, located It is located at no. 17, gongye 1st road, east new district, ningjin county, adjacent to S324 provincial road, with convenient transportation. It has independently built 100,000 square meters of factory buildings, including 8 large workshops, comprehensive office Office building, commercial fitness equipment research and development center, a full range of commercial fitness equipment exhibition hall;

The company has five series more than 400 varieties of fitness equipment specifications. Including all Lebu pure commercial treadmill, electric treadmill, club special strength fitness equipment series Fitness bike, comprehensive training equipment, barbell dumbbell, can meet the needs of different customer groups.

